

Förbundsstyrelsemöte

Publikt protokoll Svenska Skyttesportförbundet

Tid: 25 november 2016 kl. 09:00

Plats: Best Western, Bromma

Närvarande:	Jimmy Persson	SvSF Förbundsordförande	JP
	Robert Wälikangas	SvSF Vice ordförande	RW
	Bo Ohlsson	Ledamot	BO
	Mikael Svensson	Gevärssektionen	MS
	Carl-Henrik Gilljam	Viltmålssektionen	CG
	Tomas Skarpsvärd	Pistelsektionen	TS
	Jonas Edman	Sportchef	JE
	Patrik Johansson	Generalsekreterare	PJ
	Inger Mortensen	Bitr. generalsekreterare	IM
	Margareta Ekberg Emilsson	Ledamot	ME
	Lars Lennartsson	Ledamot	LL
	Mikael Kronstrand	Lerduvesektionen	MK
	Ulla Samuelsson	Valberedningen	US
	Patrik Wilhemsson	Viltmålssektionen	PW
	Sofia Åkesson	Ledamot	SÅ
	Malin Jansson	Ungdomsrådet	MJ
	Marie Franzon	Lekmannarevisor	MF

§SM16-682 **Sammanträdet öppnas**
Ordförande Jimmy Persson förklarade mötet öppnat kl. 09:00.

§SM16-683 **Godkännande av dagordning**
Dagordningen godkändes enligt liggande förslag.

§SM16-684 **Godkännande av föregående protokoll**

- Föregående protokoll
Beslut: Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.
- Uppföljning av beslutsprotokoll/åtgärdslista
Beslut: Inriktningsdokument för barnidrott ska presenteras från sektionerna vid decembermötet.
Beslut: Diplom ska vara klara till årsmötet i maj. Därefter lades åtgärdslistan till handlingarna.
Beslut: BO tar fram förslag på stadgar med anledning av förändringen av ungdomsrådet.

- §SM16-685 **Rapport AU**
Möte ska genomföras avseende nyanställningen. RW berättade om den fortsatta hanteringen av problematiken rörande tvisten om skjutbanan som en specifik skytteförening använder sig av.
- §SM16-686 **Elitfrågor**
- a. Rapport
JE avrapporterade dagsläget. JE ställde frågan om förbundet ska ha fler kommittéer, för att förbereda och behandla frågor som FS sedan ska besluta om. (kanske beslutskommittéer?) JE rapporterade vidare om ISSF-förslag på nytt olympiskt program (pressrelease kom sent 24/11).
Beslut: JE och PJ förbereder förslag på svarsskrivelse till ISSF, berörda sektioner och JP. Klart inom 14 dagar, presenteras vid nästa FS-möte.
 - b. Svenska rekord
Inga nya rekord.
 - c. Årets skytt
Beslut: Marcus Svensson utsågs till årets skytt – kommuniceras ut när Josefin är tillbaka från semestern.
 - d. SOK
Inget ekonomiskt stöd från SOK under 2017 för sommaridrotterna samt om Sveriges eventuella ansöka om vinter-OS 2026.
 - e. OS
Christer Svensson gästade mötet och berättade om upplevelserna och framgångarna under OS.
 - f. RIG
JE rapporterade om klassificering och lärarlegitimationsförslaget rörande idrottslärare. Remissvar till Skolverket. Ny lärare ska anställas i för att öka kompetensen. Belysnings- och ventilationsfrågan jobbas det vidare med.
- §SM16-687 **Ekonomi**
- a. Utfall / Prognos / Förslag budget 2017
IM föredrog budgetprognosen. **Beslut:** Ändamålsbestämda medlen enligt IM förslag. **Beslut:** Budgeten godkändes av styrelsen.
 - b. SF-stöd, föreningsstöd, utvecklingsstöd RF
RF-stöden föredrogs och lades till handlingarna.
 - c. Portföljrapport
Gicks igenom och lades till handlingarna.

- d. Licenser/årsavgifter/medlemstal IOL
Föredrogs. **Beslut:** Arbetsgruppen (JP, RW, SÅ, PJ) tar fram ett färdigt förslag till årsmötet rörande licenserna.
- e. Idrottslyftet föreningsstöd 2017
Föredrogs och lades till handlingarna. Osäkerhet om utfallet, då underlaget måste arbetas om från SvSF sida på begäran av RF.
- f. Idrottslyftet utvecklingsstöd 2017
En preliminär folder förevisades för förbundsstyrelsen. **Beslut:** Flytta fram datum för ansökan, då det annars blir väldigt kort om tid. **Beslut:** RF-svar angående utvecklingsstödet ska skickas till styrelsen med epost.
- g. Sektionernas verksamhetsplaner 2017
Samtliga sektioners verksamhetsplaner gicks igenom. **Beslut:** Styrelsen godkände samtliga sektioners verksamhetsplaner och budgetförslag. **Beslut:** Generellt beslut att det är ok att spara pengar från år till år för specifika ändamål. **Beslut:** Förbundsstyrelsen beslutade att det är ok för sektionerna att reservera pengar 2017 för att kunna genomföra VM 2018.
- h. Ekonomi Försvarsmakten
Föredragning av hur försvarsmaktens pengar minskar. **Beslut:** JP, LL och PJ gör en konsekvensanalys av framtiden med försvaret.
- i. FSR-fonder
Föredrogs av LL. **Beslut:** Styrelsen beslutade att låta Prins Eugens fond gå som ett årligt stöd till SvSF minnestävling FSR Rikspropaganda till dess fonden är tömd (beräknat 2023).

§SM16-688

Politiska områden

PJ föredrog mötet med Polisen avseende väntetiderna för vapenlicenser, vid vilket Polisen informerade om nuläget samt om hur de arbetar för att minska tiderna. PJ föredrog Michael Normanns möte med polisen avseende ny FAP om besiktningsmän.

JP föredrog vad som händer avseende EU:s vapendirektiv samt Svenskt Forum framtid.

§SM16-689

Föreningsärenden

Inga föreningsärenden.

- §SM16-690 **Utbildning**
- a. Rapport
PJ rapporterade om förstudien rörande förändrat utbildningsmaterial och kontakterna med SISU Idrottsböcker.
Beslut: Utökad förstudie för kommande beslut – klart början januari.
Beslut: Kansliet får i uppdrag att revidera utbildningsmaterialet och komma med input om fortsättningen.
- §SM16-691 **Internationellt**
- a. Rapport
PJ Rapporterade från ESC-mötet i Moskva.
- §SM16-692 **Rapporter**
- a. Sektionerna
Sektionernas rapporter gicks igenom och lades till handlingarna. Alla sektioner informerades om dropboxsmittan som pistolsektionen drabbats av.
- b. Kansliet
Kort muntlig rapport från PJ och IM.
- c. RIF
Redovisning från deltagarna. Diskussion om framtiden och inför RIM.
- §SM16-693 **Utmärkelser**
- a. Norlins ungdomsfond
Beslut: FS utsåg följande stipendiater: gevär Louise Nilsson, Sjuhäradsbygdens Spsk, lerduva Rebecka Bergkvist, Falköpings SSK, pistol Rebecka Andersson Dorotea Psk, viltmål Andreas Bergström, Glaskogens Jsk.
- b. John Hedins skyttefond
Beslut: FS godkände inkomna ansökningar, beloppet delas lika mellan de fyra sektionerna.
- §SM16-694 **Tävlingskalendern**
- a. Rapport
Information om lägesbilden för utvecklingsarbetet och uppkomna frågetecken. **Beslut:** AU och kansliet studerar om det bör tas in en utomstående projektledare eller om det går att lösa från kansliet.

Informationsbrevet till tidigare licenslösare om nya betalningsrutiner för tävlingslicensen förevisades. **Beslut:** Ska även skickas ut som epost till alla medlemmar i förbundet.

§SM16-695

Kommunikation

- a. Kommunikation

Beslut: Sektionerna ska lämna namn på sin kommunikationsansvarig till kansliet.

§SM16-696

Övriga frågor

- a. Allmänna bestämmelser.

Beslut: Godkändes av FS – läggs ut på hemsidan.

- b. Tidsplan inför FM 2017

Gicks igenom och lades till handlingarna.

- c. Barncancerinsamling FT

En kort redovisning av utfallet vid Sörabys skytteevent.

- d. Nat West Island Games (Gotland)

Beslut: Styrelsen lämnar besked om vem som kan representera vid tävlingarna på Gotland 24-30/7 2017.

- e. Vad distrikten ska göra

JP gick igenom den Powerpointpresentation som ska användas som underlag vid Skytteforum.

- f. RIU-utredning

Beslut: AU tillser att en extern konsult + JE börjar behandla frågan.

- g. Program Skytteforum

Visades upp och lades till handlingarna.

- h. Norma

Information om Normas kommande försäljningsändring.

- i. Förslag stadgar Västerbotten

RW föredrog sin genomgång av stadgeförslaget från Västerbottens skyttesportförbund. RW genomför ett möte med Västerbottens skyttesportförbund under Skytteforum för rådgivning och förslag på justeringar.

- j. Anspråk riktat mot SvSF

PJ rapporterade om ett inkommet anspråk riktat mot SvSF. **Beslut:** Förbundsstyrelsen ser inte att några formella fel begåtts i ärendet, och ser därmed inte heller skäl till någon kompensation. **Beslut:** PJ underrättar klagande om beslutet.

§SM16-697 26-27 november Skytteforum
14 december telefonmöte kl. 19.00
2017
17 – 18 februari
17 – 18 mars
5 april (telefonmöte)
Förbundsmöte 13 – 14 maj Bromma
16 – 17 juni

Mötet avslutades 2016-11-25 kl. 15:13